
Високи представник се састао
са  члановима  парламента
хрватске националности
Високи  представник,  Волфганг  Петрич,  данас  се  састао  са  Мариофилом
Љубићем, Миром Грабовцем Титаном, Зденком Вукићем и Марком Амиџићем,
посланицима ХДЗ–а у Предстаничком дому БиХ. Састанак је одржан како би
чланови парламента са високим представником разговарали о питањима која се
тичу њиховог бирачког тијела.

У току састанка, високи представник и четири посланици разговарали су о
најбољем начину промовисања политичких интереса Хрвата у БиХ, у оквиру
правног и уставног уређења Босне и Херцеговине – што је једини контекст у којем
се интереси босанскохерцеговачких Хрвата могу ефикасно остваривати.

Високи представник је истакао да су поменути чланови парламента у посљедњих
неколико мјесеци конструктивно учествовали у раду Представничког дома БиХ.
“Ви сте озбиљно схватили своју одговорност као изабрани представници хрватског
конститутивног  народа,”  рекао  је.  Додао  је  да  други  чланови  ХДЗ–а  нису
показали исту мјеру разумности, те да су на тај начин издали своје бираче. “Све
док је вођство ваше странке онакво какво је сада, положај и заштита интереса
босанскохерцеговачких Хрвата су ослабљени,” рекао је високи представник. “Ти
људи – а њих је само неколицина у ХДЗ–у и међу Хрватима БиХ – су они чије
дјеловање може угрозити положај босанскохерцеговачких Хрвата, а самим тим и
Босну и Херцеговину. Њима није стало ни до хрватског народа нити до Босне и
Херцеговине,” рекао је високи представник Волфганг Петрич.

Међу темама о којима се разговарало била је будућност Босне и Херцеговине и
босанскохерцеговачких Хрвата, спровођење одлуке Уставног суда о контитутивности
народа БиХ у оба ентитета, те напредак који је постигнут у раду ентитетских
уставних комисија.
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Високи представник је нагласио да се БиХ може даље развијати само уз пуно учешће

Хрвата Босне и Херцеговине. Он је још једном изразио своје разочарење чињеницом да је

ХДЗ неколико пута одбио да учествује у раду Уставних комисија када су оне основане, у

прољеће ове године. За разлику од њих, босанскохерцеговачки Хрвати из Алијансе за

промјене активно учествују у раду ових комисија. Овај процес ће, између осталог, по први

пут након потписивања Дејтонског споразума, довести до дјелотворне и озакоњене заштите

права босанскохерцеговачких Хрвата у Републици Српској. “Сигуран сам да ће те уставне

промјене ојачати положај Хрвата у БиХ,” рекао је високи представник.


